
 

Notulen Cliëntenraadsvergadering 
Datum 20-12-2023 

Tijd 15:00 - 17:00 

Locatie Pelserbrug 

Voorzitter Ruud Mol 

Aanwezigen Rob de Bruin, Paul van Gennip, Ruud Mol, Jolanda van der Snoek, Rhea 

Touw, Trudy Vroombout, Daniëlle van Vrouwerf en Marleen Weidenaar 
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Opening 

 

Notulen: 

R. Mol opent de vergadering 

 

2 

 

Mededelingen 

 

Notulen: 

• R. Mol : De medezeggenschapsregeling is besproken met de 2 

andere voorzitters van de cliëntenraden. Het heeft de voorkeur heeft 

dat er in januari tijdens het volgende overleg van de cliëntenraden 

een aangepast voorstel is. D. Vrouwerf laat zo snel mogelijk aan R. 

Mol weten of een ander voorstel haalbaar is voor die tijd. 

• 5 januari komen de nieuwe leden van de CCR bij elkaar, hier wordt 

besproken hoe de nieuwe voorzitter wordt gekozen. Zoals het er nu 

uit ziet zal de keuze gemaakt worden tussen de 2 voorzitters die 

overgebleven zijn. Het zou teveel tijd kosten om van buitenaf een 

nieuwe voorzitter aan te trekken. 

• In de nieuwe cliëntenraad komt een schema van aftreden, het is niet 

handig om bij de start alle leden weer op 0 te zetten. Het gevolg zou 

zijn dat de hele raad op een bepaald moment tegelijkertijd zou 

aftreden. Er worden 2 mensen herbenoemd voor 4 jaar. D. Vrouwerf 

zoekt uit hoe het schema van aftreden eruit gaat zien. Op 20 

februari staat de benoeming van de nieuwe CCR op de agenda. De 

vraag aan nieuwe CCR is om te komen met een rooster van aftreden. 

• De reacties op de nieuwe naam 'Salios' zijn wisselend maar niet 

negatief. Veel gehoord is: 'wel even wennen' of 'wat een leuke 

naam'.  

• P. van Gennip verteld dat de Audit Prezo JMD goed is verlopen, moet 

formeel nog bevestigd worden maar de auditoren waren alleen maar 

positief. 

• Raad van toezicht heeft goedkeuring gegeven om de begroting van 

2024 vast te stellen. 
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Verslag vorige vergadering 

 

Notulen: 
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Notulen zijn na aanpassing vastgesteld en goedgekeurd 
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Actie - en besluitenlijst 

 

Notulen: 

• 778 afgehandeld en van actielijst gehaald 

 

5 

 

Fusie 

 

Notulen: 

De fusie aanvraag is verstuurd naar de NZa. Er zijn aantal vragen vanuit 

NZa binnengekomen en deze zijn door de fusie organisatie binnen 2 dagen 

beantwoord. NZa geeft pas toestemming voor fusie als er aangetoond kan 

worden dat de rechterlijke procedure is gestart. De  statuten van de 

Stichting van het Spectrum mogen niet gewijzigd worden voordat dit via de 

rechtbank is goedgekeurd.  Om die reden wordt de gang naar de rechtbank 

eerder ingezet zodat aangetoond kan worden dat de rechterlijke procedure 

is opgestart. 

 

Na deponering is de fusie aangekondigd met een advertentie in een 

landelijk dagblad. Als niemand bezwaar indient zal dit waarschijnlijk in 

januari afgerond zijn. 
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Kwartaalrapportage Q3 ter informatie 

 

Notulen: 

• In de rapportage is te zien dat onder het kopje extramuraal het 

bezettingspercentage onvoldoende is. Er is geprobeerd de instroom 

te bevorderen, maar is nog niet voldoende. Verwachting voor 

volgend jaar is een hogere bezettingsgraad. 

• Opbouw personele formatie is oranje, dit betekent overschrijding van 

begroting in FTE. In financiële zin staat deze post onder 

begrotingsniveau. 

• De verhouding tussen crisisopvang en mensen die via de 'gewone' 

wachtlijst opgenomen worden is ongeveer 50/50. De verwachting is 

dat in de toekomst een hogere crisis instroom zal zijn. Mensen die 

via crisisopname binnen komen maar wel al op de wachtlijst staan 

worden zoveel mogelijk direct op de juiste afdeling opgenomen. 

• Het aantal valincidenten met name op de gangen neemt toe, Dit 

heeft te maken dat bijvoorbeeld op Haaswijk 1 alles is opengezet. 

Het gevolg is dat er meer incidenten plaatsvinden. In de analyse is 

bekeken of er sprake was van nalatigheid door de zorg en dit was 

niet het geval. 

• De hoge gemiddelde ligduur van de ELV wordt voornamelijk 

veroorzaakt door de cliënten die ter observatie worden opgenomen 

maar zo ziek zijn dat ze uiteindelijk niet meer naar huis gaan. 

Hiervoor wordt dan (per terugwerkende kracht) een WLZ aanvraag 

gedaan vanaf de datum van opname. 
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Jaarplannen 2024 ter informatie 

 

Notulen: 

Vragen vanuit de cliëntenraad: 

Is dit jaarplan uitvoerbaar na de fusie?  

P. van Gennip geeft aan dat de jaarplannen scherp tegen het licht zijn 

gehouden en er is bekeken wat er perse in vermeld moest worden. Qua 

inhoud is het veel magerder dan andere jaren. Met de kennis van nu lijkt dit 

plan uitvoerbaar. Een aantal zaken in het plan lopen al en zullen in het 

nieuwe jaar doorlopen. Met name meerzorg regelingen en scholingen 

moeten doorlopen, dit is geen keuze. 

 

Hoe verloopt de ontvlechting van Parkhoff en PZC?  

De cliënten gaan hier niets van merken. Het Parkhuis zal uiteindelijk geheel 

verantwoordelijk worden en alleen de locatie huren van PZC. Op dit moment 

worden 36 plekken door het Parkhuis gedeclareerd die achteraf worden 

verrekend met PZC.  

 

Hoe staat het met de plannen van de Hoop? 

Er is een bespreking geweest met Trivire en de gezamenlijke werkgroep van 

het Parkhuis en Trivire gaan ter inspiratie een bezoek brengen op een 

locatie in Brabant met een min of meer zelfde woonconcept. 
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Instemmingsaanvraag aanvullende diensten 2024 

 

Notulen: 

Cliëntenraad is akkoord met instemmingsaanvraag 
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Instemmingsaanvraag arbeidsmatige dagbesteding 

 

Notulen: 

Cliëntenraad is akkoord met instemmingsaanvraag 
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Rondvraag 

 

Notulen: 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag 
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Sluiting 

 

Notulen: 

R. Mol sluit om 16.05 de vergadering 

 

 


